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	學年(Year)

學期(Semester)

科目(Course)
	第一學年(1st Year)
	第二學年(2nd Year)
	第三學年(3nd Year)
	第四學年(4nd Year)

	
	上
(Fall Semester)
	下
(Spring Semester)
	上
(Fall Semester)
	下
(Spring Semester)
	上
(Fall Semester)
	下
(Spring Semester)
	上
(Fall Semester)
	下
(Spring Semester)

	共
同
必
修
科
目
List of Required Common Courses
（23）
	國文（一）
Chinese I（2）
	國文（二）
Chinese II（2）
	
	
	
	
	
	

	
	英語（一）
English (I)（2）
	英語（二）
English (II)（2）
	
	
	
	
	
	

	
	
	歷史History
（2）
	
	民主倫理與法治Democracy, Ethics and Law（2）
	
	
	
	

	
	「英語（一）」及「英語（二）」為基礎課程，共計二學期四學分。

除了「英語（一）」及「英語（二）」外，應修習主題式英語課程三學期六學分，畢業前需修畢三個不同英語課程，始取得畢業資格。

英語檢定（2）、經典五十（2）、服務學習（1）
The undergraduate students must complete 12 required credits of foreign language courses as follows:
· English (I), (II): 4 credits

· English thematic course: 6 credits 

· English Test: 2 credits

English (I) and (II) are 4 credits elementary courses for the freshmen who are grouped on English competence-based to complete within two semesters.

English thematic courses are 6- credit of English courses; students are required to obtain 6 credits through 3 different thematic courses for graduation.

For the requirements of registering “English Testing”, please refer to "the Regulation for Registering English Test" announced and implemented by the College of General Education.
Fifty Canonized Books（2）、Service-Learning（1）

	
	全民國防教育軍事訓練課程-國際情勢All-Out Defense Education and Researching of Military- International Situations（0）
	全民國防教育軍事訓練課程-全民國防All-Out Defense Education and Researching of Military - All-Out Defense（0）
	
	
	
	
	
	

	
	體育Physical Education（0）
	體育Physical Education（0）
	體育Physical Education（0）
	體育Physical Education（0）
	
	
	
	

	
	體育除修習大一至大二4個學期外，另需通過「游泳能力檢定」及「心肺適能檢定」等二項檢測，列為畢業門檻。
Beside taking PE courses for 4 semesters (Year 1 to 2), students must pass both swimming and cardiopulmonary function tests.

	通識教育科目General Education Course
（10）
	1. 通識課程分為分人文藝術﹑自然科學、社會科學及生命科學四大類。學生須於四領域中各選修兩學分課程，共計8學分，其餘2學分學生可自由選擇，由通識講座課程、微課自主學習或通識四大領域課程中選課。惟按所屬院（系）之不同，學生選修四大領域課程時需符合以下規定：
The General Education program comprises four categories：Humanities, Natural Science, Social Science and Life Science. Students are required to take a two-credit course from each category to get eight credits before graduation. The rest two credits can be chosen from the General Education Lecture course , Micro Credit and Self-Study course or four categories upon their needs.However, there are rules and limitations set by each college for taking a course from the four categories：
(系)院(Dept.)College
選課規定Course requirements
社政系Dept. of Social and Policy Sciences
不得再選社會領域(GS)，須於自然(GN),生命(LS),人文藝術(LE)三領域中選課
General Education courses in the area of Social Science are not required; please select the courses among the areas of GN, LS and LE.
2. 必修社會科學領域:法學緒論2學分。
Compulsory Social Sciences Courses: Introduction to Law, 2 Credits

	必
修
科
目
(47)
Compulsory Courses
	SC123
社會學(上) Sociology (I)
(3)
	SC122
社會學(下) Sociology(II)
(3)
	SC227
社會統計（上）Social Statistics(I)（3）
	SC228
社會統計（下）Social Statistics(II)（3）
	SC322
社會研究方法(上) Social Research Methods(I)（3）
	SC323
社會研究方法(下) Social Research Methods(II) (3）
	SC401
政治經濟學
專題Special Topics on the Studies of Political Economic Study (3)
	SC432
政策規劃與執行
Policy Planning and implementation (3)

	
	SC117
政治學Political Science
(3)
	SC219
社會心理學
Social Psychology (3)
	SC126
經濟學概論
Introduction to Economics (3)
	SC302
社會學理論
(下) Sociological Theory(II) (3)
	SC324
實地工作
（實習）ⅠField Practice(I) (1)
	SC
公共政策

Public Policy

(3)
	SC406
實地工作 （實習）II Field Practice(II)
(4)
	

	
	
	
	SC301
社會學理論
(上) Sociological Theory(I) (3)
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	

	學期學分小計Semester Credits
	
	
	
	
	
	
	
	

	備註
Remarks


	1. 有關共同必修及通識教育科目之詳細規定，另依據「元智大學共同必修科目表」之規定辦理。
2. 畢業學分數為128，包括共同必修總學分為33，系必修總學分47，選修總學分48（本系選修至少36學分）。
3. 實地工作 （實習）II列為本系終端學習課程。
1. Other provisions concerning compulsory and general education courses can be found in the regulations of “The Yuan-Ze University Common Compulsory Course Program.”
2. The graduation credit requirement is 128; this must comprise 33 credits of common compulsory courses, 47 credits of department-mandated courses, and 48 credits of elective courses (this department requires a minimum of 36 credits).
3. Type-II fieldwork and internships are considered terminal curriculum courses.
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